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A Sporttanács a 2014. 10.03-05.-i időpontra meghirdetett Budapest Rallye 2014 elnevezésű 
rendezvényt törli a versenynaptárból, a helyszínmódosítási javaslatot nem támogatja. 
A határozatot a Sporttanács 4 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
 
Tisztelt MNASZ tagok, tisztelt versenyzők, nézők, érdeklődők! 
 
Mint ismeretes, a fenti rendezvény rendezője nem hivatalos fórumokon bejelentette a verseny 
törlését. Bár az MNASZ-hez a mai napig nem érkezett hivatalos lemondás, a múlt héten 
világossá vált, hogy a fővárosi bajnoki futamot nem lehet megrendezni. 
 
A hírek eljutottak a környező országokba, és többek között a 41. Croatia Rallye 
rendezőbizottsága megkereste az MNASZ-t, hogy szívesen látnák a magyar mezőnyt, és 
lehetőséget biztosítanak magyar bajnoki futam rendezésére a verseny keretein belül. 
 
Ezután az RSB megbízott vezetője jelezte, hogy nem lát lehetőséget a verseny 
megszervezésére az idő rövidsége miatt, de elfogadja a Sporttanács felajánlását, és az ő 
hatáskörükbe utalja a döntést, valamint a teljes lebonyolítást. 
 
Ezek után a Sporttanács megkezdte a munkát, Gulyás Péter, és segítői hathatós segítségével 
elkészült a teljes magyar nyelvű versenykiírás, és számos magyar bajnoki futamra 
vonatkozó dokumentum. 
 
A verseny távja eredetileg 1.5-es szorzót indokolt volna, azonban ezt a lehetőséget azonnal 
elvetettük, a magyar bajnoki futam távja 155 km-re csökkent.  Sikerült tisztségviselőket találni 
a versenyre, megoldásra került minden felmerült probléma. Ma, szeptember 22-én minden 
adott, hogy jövő hét végén magyar bajnoki futamot rendezhessünk Horvátországban, a 
maximális magyar nevezési díjnál alacsonyabb díjjal. 
 
Eközben megérkezett az MNASZ titkárságára több csapat észrevétele, melyek felhívták a 
figyelmet az RVSz vonatkozó előírásaira, és jelezték, hogy nem tudják elfogadni a 
helyszínmódosítást, mert álláspontjuk szerint nem lehet ilyen rövid idő alatt felkészülni az új 
helyszínre. 
 
A Sporttanács hosszas mérlegelés után, először megvizsgálva egy esetleges 0.5-ös szorzó 
lehetőségét, de Benyó Miklós Elnök úr mai közleményét megismerve - amely még említés 
szinten sem foglalkozik ezzel a lehetőséggel - végül úgy döntött, hogy nem támogatja a 
rendezvény külföldi helyszínmódosítását.  
 
Úgy gondoljuk, hogy a panaszosoknak igazuk van abban, hogy ez a rendezvény minden 
határidőt elmulasztott. Álláspontunk szerint egy kiváló rendezvény lehetett volna a jövő hét 
végén Horvátországban, megoldásra került többek között az üzemanyagok Schengeni 
határon túlra történő szállításának problémája, sikerült megfelelő mennyiségű területet, 
szállást, stb. biztosítani. Ki szeretnénk emelni a horvát partner rugalmasságát, aki 
hétvégén is rendelkezésre állt, és minden kérésünket teljesített azonnal. 
 
Ez a lehetőség akkor lehetett volna megoldás, a csapatok is egységesen állnak ki a lehetőség 
mellett.  
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Mivel valóban sok vonatkozó szabálytól el kellett volna térni külön engedéllyel, és ezt több 
csapat kifogásolta, ezért a Sporttanács úgy döntött, hogy a Budapest Rallye 2014 eseményt 
törli a naptárból, és elveti a jövő heti horvát bajnoki futam lehetőségét. 
 
Ezúton szeretnénk mindenkinek megköszönni azt a 72 óra megfeszített munkát, amely 
idő alatt kész forgatókönyvet és kész dokumentumokat készített a horvát eseményhez, 
valamint szinte az összes szükséges egyeztetést elvégezte. 
 
Bíztatjuk a versenyzőket, hogy amennyiben van lehetőségük, bajnokságon kívül éljenek 
a horvát felajánlással! 
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